
 

 

 

RISØR KOMMUNE 
Enhet helsetjenester 

 

 

Kontaktinformasjon:  www.risor.kommune.no/  Telefon: +47 37 14 96 00 
Postadresse:  Postboks 158, 4952 RISØR E-post: post@risor.kommune.no 
Besøksadresse:  Furumoveien 1, 4950 RISØR 
Org.nr.:  964977402  

 

 

 
Adresseinformasjon fylles inn ved ekspedering. Se 
mottakerliste nedenfor. 
   
   
 
 
   

 
   
 

Dato: 19.03.2025 

Vår ref: 24/3168-8 

Deres ref:    
Saksbeh.:  Elin Vinvand Evensen 
Tlf. +47 37149600 

 
  

 
 
 

Protokoll fra ungdomsrådsmøte 18. mars 2025  
 
Til stede: ungdomskolen v/ Nicolai B. Gautland, Ella N. Byberg, Mads Hommefoss 
Videregående skole v/Øystein P. Olsen, Inger Søndeled, Leonore Lindstøl 
 
Saksliste: 

Saksnr: Sak 

25/1 Godkjenning av innkalling og referat  
25/2 Helhetlig boligplan v/samfunnsplanlegger Berit W. Gregersen 
25/3 Godkjenning av årsmelding v/sekretær Elin Evensen 
25/4 Ung Aktiv i Risør? v/Malin Paust 
25/5 Reguleringsplan for Tjennaområdet v/Heidi Rødveen 
25/6 Rådets egne saker 
25/7 Evaluering av møtet 
25/8 Eventuelt 

Har ungdomsrådet forslag til tema for barnas kommunestyre? 

 
Protokoll: 

Saksnr: Sak 

25/1 Godkjenning av innkalling og referat 
Ungdomsskolen har drøftet sakene i elevråd før møtet 
VGS har ikke hatt elevråd siden sakslisten ble sendt ut. 

25/2 Helhetlig boligplan v/samfunnsplanlegger Berit W. Gregersen 
Se vedlagt presentasjon 
Hva tror dere vil være viktig for at unge skal ønske å bosette seg i Risør? 
Innspill:  

• Tilgang til gode jobbtilbud – god næringsvirksomhet i kommunen, ikke 
attraktivt å måtte kjøre to timer til jobb 

• Boliger som ikke er så dyre  

• Godt skoletilbud og videregående skole 

• Mer aktuelt for småbarnsfamilier dersom kommunen kan regulere for 
boliger under 4 mill. 
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25/3 Godkjenning av årsmelding v/sekretær Elin Evensen 
Årsmelding godkjent 

25/4 Ung Aktiv i Risør? v/Malin Paust 
Se vedlagt presentasjon og besvarelse på spørreundersøkelse.  
I tillegg til det som vises i vedlagt besvarelse skrev rådet følgende:  
Om hvem som bør spørres:  

• Eldre elever som selv ikke gikk på fritidsaktiviteter som kan forklare hvorfor 
de ikke gikk, og si hva som hadde vært nødvendig for at de skulle gå på 
noe etter skoletid 

Om hvorfor flere er aktive i Gjerstad og Vegårshei enn i Risør: 

• Fordi de har lite å gjøre der 

• Mindre sted mindre å gjøre ellers. Store avstander mellom folk, 
aktivitetene blir møtepunkt. 

• Ung aktiv 

• Det er mindre steder 

• Det er nok at de vet mer om det og at det er mindre elever der så det er 
større men færre venne grupper, så blir folk med vennene sine på 
forskjellige aktiviteter 

 
I tillegg kom følgende innspill i samtalen etter undersøkelsen:  
Om spørreundersøkelsen kan brukes til 3. klassinger:  

• Yngre elever kan ha vanskelig for å svare på hvorfor det er flere aktive i 
Gjerstad og Vegårshei 

• Hvis de ikke er med i aktivitet – spørre hvorfor de ikke er med 
 

• Mangel på informasjon kan være grunn til å ikke delta. Viktig at foreldre 
vet hva som finnes. 

• Erfart at «Messe»/Idrettens dag med mulighet til å prøve tilbudet en dag 
gratis førte til at flere ble med.  

 
Saken er drøftet i elevråd på ungdomsskolen. Sosiallærer kan kontaktes for 
ytterligere innspill.  

25/5 Reguleringsplan for Tjennaområdet v/Heidi Rødveen 
Se vedlagt presentasjon. 
 

Innspill:  
Slik det er i dag brukes ikke parken av ungdommene– Sykler eller kjører bare 
forbi. Ser ikke at små barn bruker parken heller. Noen sier at de selv heller ikke 
kan huske at de brukte parken da de gikk i barnehagen på Tjenna, men brukte 
akebakken.  
 
Om parkering – Spørrende til om en kan flytte parkeringen. Lurt å ta vare på 
parkeringsplasser. Tror det fortsatt vil være stor etterspørsel etter parkering selv 
om det blir parkering på Livbeltefabrikken. Laderne på Tjenna blir mye brukt.  
 
Det bør fortsatt være bobilparkering der – det gir inntekter. Ikke bra slik det er nå. 
Tegningen hvor det er bygget opp med grønt over parkering ser bra ut.  
 
Om parken – Ubrukelig når det bare er gressplen og vanndam. Ønsker aktiviteter, 
og sittebenker. At det blir mer en møteplass enn en park til utstilling. Behov for å 
gjøre den mer innbydende med trær og planter. Det store vannet som er tegnet 
inn på forslagene ser fint ut. En ballbinge, volleyballbane og lekeapparater ville 
gjort at flere bruke parken. Tror at hvis det hadde vært ballbinge der så ville den 
vært mye brukt. Ballbinge kan brukes større deler av året enn sandvolleyball. 
Siden det er sandvolleyballbane på Kjempesteinsmyra er det mer aktuelt med 
binge. Det er langt for båtturister å gå opp til Kjempesteinsmyra for å spille 
volleyball.  I dag er det ingen gode steder å gå med hund. På spørsmål svares det 
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at en skøytebane nok ville blitt brukt. Banen til Risør Freeride skapte mye 
aktivitet. Fint om en kunne låne baller gjennom utlånssentralen. 
 
Om det legges til rette for aktiviteter tror ikke rådet det vil gå ut over aktiviteten på 
Kjempesteinsmyra.   
 
Om kunstparken – Noen syns det er viktig at den er der den er. Andre er ikke så 
interessert i kunst.  

25/6 Rådets egne saker 
Ingen saker 

25/7 Evaluering av møtet 
Greit at det ikke var pause når møtet var så kort som i dag. Ikke noe problem å ha 
3 timers møter, men da legge inn pause.  
I dag var det ikke kjedelige saker, så da går tiden fortere.  
Fint å bruke spørreskjema, da får alle sagt sitt.  

25/8 Eventuelt 
Har ungdomsrådet forslag til tema for barnas kommunestyre? 
Rådet har ingen nye forslag til tema, men syns at spørsmål om hva kommunen 
kan gjøre for at Risør skal være en god kommune å bo i for barn og unge, og om 
det er noe barn og unge savner, kan brukes på nytt.  

 
 
 
 
 
Med hilsen 
 
 
 
Elin Vinvand Evensen 
   
+47 37149600  
 
Brevet er ekspedert elektronisk, og har derfor ingen signatur.  
 
 

 
 
Kopi til: Kommunedirektør /v Carl Jakob Hansen 

Samfunnsutvikling /v Berit Weiby Gregersen 
Enhet plan og bygg /v Heidi Rødven 
Skole og barnehage /v Malin K Paust 
Politisk sekretariat /v Sunniva Helland 
Politisk sekretariat /v Kai Magne Strat 

 
 
 

Mottakere: Øystein Olsen Paulsen 
Inger Søndeled 
Nicolai Bakken Gautland 
Leonore Lindstøl 
Mads Sivertsen Hommefoss 
Ella Nilsen Byberg 
Ingeborg Knudsen Fosshaugen 
Louise Gregersen 
Annika Hansen 


